

Referat af Bestyrelsesmøde mandag d. 25 03 2024 kl 19...

Til stede: Birger Madsen, Flemming Nielsen, John Johnson, Johan Knudsen, Børge Nielsen og Lis Jakobsen

Afbud: Jens Spelmann

Konstituering

Bestyrelsen fortsætter uændret.

Lis Jakobsen: Formand og Referent af bestyrelsesmøderne

Flemming Nielsen: Næstformand

Birger Madsen: Kasserer

1: Godkendelse af Referat fra Mødet d. 25 01 2024

Referatet godkendes

2: Korrespondancer:

Lis:

19 jan. Udsender Dorthe Larsen mail om Kommunens sommerferieaktiviteter.

I løbet af februar måned laver vi aftaler med Dorthe om, at tilbyde skolebørn i alt 2 dagsarrangementer.

1 feb. Udsender Hanne Østergaard nyhedsbrev

14 feb. Fra cyklistforbundet om støtte til frivillige sociale arrangementer efter servicelovens § 18 og § 79

19 feb. Afgørelse mht ny eltavle i vores lokaler. Vi må fortsætte med den gamle tavle og får mulighed for at kontakte døgnvagten, hvis der skal skiftes sikringer i skolens kældereltavle.

23 feb. Mail fra Hanne Hounsgaard at vi tildeles 5.500 kr. til drift i 2024.

26 feb. Aftale med Hanne Østergaard om afhentning af materialer til arrangementer.

28 feb. Invitation fra Vestegnsafdeling om deltagelse i arrangement afholdt af Rådet for Sikker trafik i forbindelse med deres generalforsamling.

1 marts sender Hanne medlemsliste til brug for vores generalforsamling.

8 marts opfordring fra Sofie Hemmingsen om cykling på klimahandledagen.

Vi takker nej

8 marts sender jeg mail om utætte radiatorer til Dorthe Larsen.

12 marts forespørger Camilla Kobylecki om vi har brug for uderum ved spejderhytten.

Vi takker nej

15 marts sendes beslutningsreferat fra generalforsamlingen til Hanne og Dorthe.

20 marts tilrettes aktivitetslisten og sendes til Hanne.

20 marts svar til Hanne, at der ikke er deltagelse fra Rødovre afd. til forbundets forårsseminar.

25 marts aftale med Inge Hertzum om at mødes og se det område, der er tiltænkt os til grøn festival.

...

3: Økonomi:

Afdelingens økonomi er god.

I alt har vi fået tildelt 8.800 kr. til drift i indeværende år.

4: Udvalg:

Værkstedsudvalg:

Klub- og værkstedsaftener for foråret aftales.

8 og 22 april, 13 og 27 maj, 10 og 24 juni.

Trafikudvalg:

Johan vil tage kontakt til Teknisk forvaltning mht højttænder ved Vestbadets parkeringsområder.

Lokaleudvalg:

Vi aftaler at mødes d 6 april kl. 10 for at få genetableret lokalerne efter håndværkerne.

Katalogudvalg:

Der er blevet trykt 1000 turkataloger. 500 er på nuværende tidspunkt uddelt.

5: Eventuelt:

Vi fik lavet nogle aftaler til afviklingen af grøn festival.

6: Næste møde:

Næste bestyrelsesmøde: torsdag d. 30 05 2024 kl. 19.

Birger tager brød og mælk med.